
 

 

Verslag Ledenvergadering op donderdag 6 oktober 2022, aanvang 18.00 uur  
 
Aanwezigsheidsregistratie: 39 stemgerechtigde leden waarvan 1 volmacht per e-mail.  

 
1. Opening ALV en mededelingen – Frank de Winter 

 
2. Goedkeuring verslag vergadering 21 oktober 2021 – Frank de Winter 

Het verslag wordt door de aanwezigen vastgesteld.  
 

3. Presentatie jaarcijfers 2021 – Frank de Winter  
De cijfers worden kort gepresenteerd in de vergadering. Er is vooraf een vraag ontvangen 
die is beantwoord door Fokko Jolles. Erik Marcus licht de kascontrole die hij samen met 
Jochem Langenhuijzen gedaan heeft toe. Er zijn geen grote onvolkomenheden 
geconstateerd. Er zijn wat kleine verschillen in de aansluitingen maar dat heeft te maken 
met het nieuwe systeem. Wel vraagt de kascommissie het bestuur om kritisch te kijken naar 
de kosten die gemaakt worden. In de discussie die aan dit punt vooraf ging hebben de leden 
aangegeven dat ze het niet eens zijn met de in de begroting opgenomen kosten voor een 
relatiebeheerder. De relatiebeheerder moet uit de leden komen. Een aantal leden hebben 
aangegeven dat ze wel willen meehelpen. Het bestuur zal de leden die tijdens de 
vergadering hebben aangegeven te willen helpen zullen persoonlijk benaderen. De 
kascommissie is van oordeel dat er geen zaken zijn geconstateerd welke decharge van het 
beleid voor het gevoerde beleid over 2021 in de weg zouden staan. De kascommissie stelt 
voor het bestuur decharge te verlenen. Dit wordt door de aanwezigen bevestigd.  

 
4. Benoeming kascommissie 2022 

Erik Marcus wordt bedankt voor zijn inzet. Jochem Langenhuijzen zet zijn taak voort samen 
met Antoon van Hooft. Hij wordt het nieuwe lid van de kascommissie. 
 

5. Jaarverslag 2021 - Marion Neggers 
De jaarrekening zoals opgenomen in het jaarverslag is reeds behandeld bij punt 3. In het 
jaarverslag is op hoofdlijnen beschreven wat er in 2021 is gebeurd. Het jaarverslag wordt 
goedgekeurd. 
 

6. Projecten 
a. Misfits/Startersloket – Imke de Korte 

Imke de Korte Imke praat de vergadering bij over de voortgang bij Misfits.  Marcel de 
Laat geeft aan dat hij niet tevreden is met het coachtraject van de startende 
ondernemers. Imke geeft aan dat dit de eerste groep is en dat verbeterpunten worden 
meegenomen. Monique Groot geeft haar  

b. Eigenwijzer Maashorst/ arbeidsmarktproblematiek – Marga Huijbregts 
Marga geeft een overzicht van de projecten binnen eigenwijzer Maashorst. Ze wijst nog 
een keer door naar de website www.eigenwijzermaashorst.nl waar ondernemers 
informatie kunnen vinden. Ze wijst ook alle ondernemers op het talent event dat op 16 
november voor alle bedrijven en hun medewerkers georganiseerd wordt in theater 
Markant. Flyers voor het event worden uitgedeeld.   



 

 

 
 
7. Bestuurszaken (Frank de Winter) 

-  Samenwerkende ondernemers Maashorst SOM. Frank legt uit dat de Som (werknaam) 
een samenwerking is tussen de verschillenden ondernemersverenigingen. De 
belangenbehartiging van de ondernemers en de contacten met de gemeente zullen in de 
toekomst via de SOM gaan lopen. Marcel de Laat vraagt of hierin ook de 
ondernemersverenigingen van Volkel en Odiliapeel zijn meegenomen. Frank geeft aan dat 
dit het geval is maar dat deze verenigingen ervoor gekozen hebben voor nu niet actief deel 
te nemen en het stuk belangenbehartiging vooral bij UOV de Kring en later de SOM te laten.  
 
- Voorzitter Frank zal zich in de toekomst meer bezighouden met de SOM. Dat betekent dat 
hij zijn rol als bestuursvoorzitter zal neerleggen. We zijn dus op zoek naar een nieuwe 
voorzitter. Mochten mensen meer willen weten over deze rol dan horen we het graag. Frank 
zal zijn functie blijven uitoefenen tot er een opvolger gevonden is.             
 
– Penningmeester, Fokko Jolles gaat zijn rol neerleggen dus we zijn ook op zoek naar een 
nieuwe penningmeester. Frank geeft daarbij nog aan dat de werkzaamheden wel meevallen 
omdat de administratie zo veel mogelijk geautomatiseerd is.  
 
– Relatiebeheerder, We zijn op zoek naar een relatiebeheerder die de contacten met onze 
leden gaat optimaliseren en zorgt voor nieuwe leden. Veel bedrijven binnen de gemeente 
Maashorst zijn (nog) geen lid. Gezien de discussie hiervoor gaat deze functie vervuld 
worden door de eigen leden. Het bestuur zorgt voor een plan waarna de leden die zich 
beschikbaar gesteld hebben benaderd gaan worden.  

 
8. Voorstellen nieuwe leden   

Van de nieuwe leden waren Ylse van Lanen van de groene keuken en Moniek Groot van 
Groei Groter aanwezig. Zij hebben zich voorgesteld aan de leden.  

 
9. Rondvraag en sluiting – Frank de Winter 

V: geeft aan dat de logo’s op de site niet compleet zijn.                                                                                                                                                                                           
A: Stuur een mail met je logo naar het secretariaat en dan wordt jouw logo vermeld.  
V: Gezien de werkzaamheden zou het beter zijn een extra bestuurslid toe te voegen                                              
A: Dat zouden we graag willen als leden graag toetreden tot het bestuur is daar alle ruimte 
en horen wij dat als bestuur graag. 

 
 
Na de rondvraag sluit de voorzitter om 19.30 uur de vergadering.  

 
 

 


